
Junta 16 febrer2022

David Sotoca, Yasseli Piedra, Laia Vidal, Raquel Rios, Anna Pagès, Bernat 
Tiana, Núria del Pozo, Roger Fité.

Escola Nostra llar 20,30 pm

Tràmit renovació càrregs junta
Es farà a través de la FAPAC perquè ho faciliten molt. També tramitarem el certificat 
digital de l’AFA.

Casal/casalet i intensiva de setembre
Ja ens hem posat en contacte amb l’Escotilló pel tema del casal d’estiu. 
El casalet de juny el farà 7itria. També oferirem l’intensiu de natació al juny com 
cada any. Estem pendents de tenir més info del tema de la intensiva per al 
setembre. 

Extraescolars
Es proposa avançar l’enviament de la info d’extraescolars a les famílies a finals 
d’abril principis de maig. Cal valorar quines extraescolars mantindrem per l’any 
vinent i quines no. Es volen tornar les extraescolars de migdia a l’escola de cara a 
l’any vinent. 

Verda
La verda està preparant un petit vídeo (1 min màx.) per donar les gràcies a la gent 
per participar al tall de carrer. El proper tall serà el 4 de març i es faran circuits de 
patinets al carrer. 
S’ha parlat amb els mestres de la verda per poder promocionar el bicibus entre els 
alumnes de 4t i 5è de l’escola. 

Econòmica
Aquest mes s’ha pagat més a teatre perquè s’han fet els pastorets. La Raquel 
parlarà amb la Glòria per començar a fer el traspàs de cara al curs vinent.

Festes
El David demana quin pressupost tenim destinat a festes. Queden 650€ per aquest 
final de curs. De cara a final de curs s’havia plantejat fer alguna cosa de cara al 
vespre. Surt la idea de tallar el carrer per fer la festa i potser demanar a algú que 
vingui a tocar música en directe. Es proposa la data del 17 de juny com a possible 
dia per fer la festa.

Menjador
Es va parlar amb ells del tema dels pagaments que no estaven ben cobrats. 7itria 
s’ho està revisant. 

Pedagògica
El semàfor pel soroll del menjador ens interessa demanar-lo.
Calendari per xerrades, comencen a haver-hi temes i dates. Seran algunes online i 
es mirarà de fer-ne algunes presencials.
Es proposava demanar als especialistes de l’escola que ens informessin del q fan a 



les seves classes per preparar uns cartells informatius per les famílies. Finalment es 
proposa fer una reunió amb la pedagògica el mes vinent per tractar diversos temes.

La presidenta La secretària
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